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LOGACANI V PARTIZANSKI 
LJUBLJANI 

V okviru prireditev ob 
30-letnici osvoboditve mesta 
Ljubljane je bila letos izvedena 
izredno množična tradicionalna 
športna prireditev, XIX. Pohod 
po poteh partizanske Ljubljane, 
ki ima športno manifestativni 
značaj. 

Tega pohoda se je že v 
prvem tekmovalnem dnevu, v 
petek., 9. maja, udeležilo nekaj 
ekip logaštoh športnikov v 
disciplini „Štafeta zmage" 3 x 
1000 metrov. V sotobo, 10. 
maja, pa je občinska zveza za 
telesno kulturo organizirala 
udeležbo 150 občanov, ki so 
kot člani ekip športnih društev, 
klubov in osnovnih sindikalnih 
organizacij sodelovali na mani-
festativnem pohodu „Po poteh 
tovarištva in spominov" na pet 
in deset kilometrov dolgih pro
gah. 

Občinska konferenca socia
listične zveze in občinski sindi

kalni svet pa sta pripravila 
skupen odhod na proslavo z 
vlakom, s katerim se je odpelja
lo v Ljubljano okoli 300 obča
nov, nesoč s sabo zastave in 
transparente; precej občanov je 
odšlo na to slavje s svojimi 
avtomobili. 

Višek je praznovanje doseglo 
z osrednjo proslavo na Trgu 
revolucije, kjer se je pred mo
gočnim spomenikom revoluciji 
zbralo okoli 150 tisoč ljudi iz 
vse Slovenije. 

Mladi logaški glasbeniki, 
mladinska godba na pihala in 
dekleta z bobni, so pod vod
stvom tovariša Markoviča' po
kazali svoje znanje in se izvirno 
vključili v kulturni program ob 
sprejemu udeležencev pohoda 
ter ga primerno popestrili Na 
ta način so Logačani prispevali 
svoj delež k temu vseslovenske
mu praznovanju v Ljubljani. 

NiGl 

KOPICA 
PROBLEMOV 

Takoj po izvolitvi članov v 
vaški odbor socialistične zveze 
za območje Jačka Zelenica 
so krajani načeli kopico perečih 
vprašanj svojega območja. Naj
več časa so namenili razpravi o 
številnih vidikih, ki jih bodo 
morali upoštevati ob uvedbi 
celodnevne šole, kajti ta prehod 
na tak način vzgoje bo terjal 
poleg materialnih zadovoljitev 
tudi druge, ki ne bodo tako 
nepomembne, še zlasti tedaj, ko 
bo šlo za ustrezne kadrovske 
rešitve. 

Zanimiva je bila razprava o 
stanju trgovine, o kateri so 
sodili, da je prešibka za naglo 
rastoča naselja; menili so še, da 
bi kazalo ponovno uvesti po
trošniške svete. Podobno misel 
so izrekli za uvedbo poravnal

nih svetov, ki so že opravljali 
nalogo mirne poravnave spornih 
medsebojnih odnosov. 

Ko je stekla beseda o ko
munalnem gospodarstvu, pa so 
rekli, da je le-to v krajevni 
skupnosti neusklajeno, meneč, 
da se posamezni deli te skup
nosti hitreje komunalno razvi
jajo od drugih. Sklenili so 
povabiti predstavnike vseh or
ganov in organizacij, da bi z 
njimi razčistili vse nejasne za
deve s področja komunalnega 
gospodarstva. 

- v r 

Dopisuj v Logaške novice! 

Še na mnoga 
leta! 

Tako Ti kličemo, dragi naš Tito, tudi letos ob Tvojem 
rojstnem dnevu. Zjvi, kar se da dolgo, a ne zato, da bi delal, 
kajti opravil si ogromno, zdaj pa nas z nasveti opozarjaj na 
čeri Zfivi nam še dolgo v našo radost, ki nas prežema ob 
prijetni zavesti, da Te še imamo. Toliko Ti dolgujemo za 
mnogo storjenega in žrtvovanego za nas! In še vedno 
obnavljamo svoje človeške prvine ob Tebi, ob vzgledu 
življenja človeka, bojevnika, komunista. 

Ob Tebi čutimo, dvajset milijonov in več Jugoslovanov, 
ponos, ker Te imamo; kjerkoli se pojavimo v širnem svetu, 
nas tujci že s prvim vprašanjem povežejo s Tvojim imenom, s 
Titovo Jugoslavijo. Tako je storila logika razvoja in tako je 
tudi prav. Nj mogoče govoriti o Jugoslaviji, o naših ljudeh, o 
naši zgodovini tega stoletja, o današnji jugoslovanski 
stvarnosti brez prisotnosti Tvojega bistva državnika, politika, 
vojskovodje, filozofa, še zlasti pa ne brez Tvoje revolucio
narne človekoljubnosti 

Dobro se zavedamo velikega pomena Tvojega življenja za 
nas in zato je povsem razumljiva naša globoka želja, ki jo, ob 
obljubi zvesto slediti vzoru Tvojega življenjskega dela, še 
enkrat ponavljamo: živi, živi nam še mnoga leta, tovariš 
Tito! 



OSREDNJI PROBLEM: 
KANALIZACIJA 

L o g a š k a n o v i c e s p r a š u j e j o J a n e z a S m o l e t a , p r e d s e d n i k a kra jevne skupnost i 
Goren j i L o g a t e c 

ZANIMIVOSTI 

LOGAŠKE NOVICE: 

Želimo, da postane 
krajevna skupnost po
glavitna oblika družbene 
organiziranosti, v kateri 
bomo neposredno uskla
jevali in urejevali skupne 
koristi ožjega okoliša; za 
naše bralce bo zagotovo 
zanimivo vedeti, katere, 
dve ali tri, so osrednje 
skupne koristi v vaši 
krajevni skupnosti? 

Tudi takšni 
za obrambo 
Splošna pripravljenost na 

obrambo naše samobitnosti je 
neprecenljive vrednosti Zato je 
bilo treba tudi v naši občini 
vključiti v vojaški pouk 1684 
nerazporejenih o b č a n o v 
(ženske in vsi tisti, ki niso zajeti 
v nikakršni vojaški formaciji in 
niti v civilni zaščiti). Pri osnov
nem in dopolnilnem pouku, ki 
sta ga organizirala občinska 
ZRVS in oddelek za ljudsko 
obrambo Logatec, so se občani 
seznanili z nekaterimi značil
nostmi mednarodne situacije in 
s položajem Jugoslavije, nadalje 
so se občani seznanili s samo
upravno organiziranostjo 
občine, krajevne skupnosti in 
organizacije združenega dela ter 
njihovimi pripravami na vseljud-
sko obrambo; posebej pa je 
tekla beseda o družbeni samo
zaščiti. 

Obravnavana tematika je bila 
pomemben prispevek k osvešča-
nju občanov in podružbljanju 
splošne obrambne pripravlje-
n o s t i - Maš 

Odloča j o redu, disciplini in 
o ustvarjenem dohodku! 

Janez Smole: 
Poglavitne naloge kra

jevne skupnosti izhajajo 
iz pripomb in zahtev 
krajanov, ki so jih pove
dali na nedavnih zborih 
občanov, ko so volili tudi 
izvršne odbore sociali
stične zveze. Te naloge 
pa so: zagotoviti delova
nje organov krajevne 
skupnosti, da bodo mogli 
uresničevati sklepe obča
nov; komunalno urediti 
kraj, predvsem zagotoviti 
slehernemu gospodinj
stvu vodo, obnoviti javno 
razsvetljavo in električno 
omrežje; zgraditi javno 
kanalizacijo tako, da 
bomo živeli v zdravem in 
čistem okolju. 

LOGAŠKE NOVICE: 

Kaj bi morali najprej 
zastaviti? 

Janez Smole: 

S skupno pomočjo 
občanov in širše družbe
ne skupnosti bi se najprej 
lotili gradnje kanalizacij
skega omrežja, pri čemer 
pa ne mislimo zanemariti 
tistih nalog, ki zadevajo 
koristi posameznih delov 
naše krajevne skupnosti. 

LOGAŠKE NOVICE 

Kakšna se vam zdi 
občutljivost krajanov za 
te pereče zadeve? Ali 
bodo pripravljeni na do
ločene lastne gmotne 
prispevke, oziroma na kaj 
podobnega? 

Janez Smole: 

Pri urejanju skupnih 
zadev, ko morajo tudi 
občani z lastnim prispev
kom sodelovati pri grad-

Parkirane 
nevarnosti 

Med vprašanji, ki so bila v 
ospredju razprave na zboru občanov 
naselja Nova vas, je bilo tudi o 
ureditvi parkiranja težkih tovornja
kov in cistern. Rekli so, da kljub 
postavljenim prometnim znakom o 
prepovedi parkiranja omenjenih 
vozil, jih vozniki vseeno parkirajo na 
voziščih, ki niso primerna za tolik
šno težo. Yrh tega so na nekaterih 
tovornjakih tovori, zlasti v cister
nah, ki so nevarni za bližnjo 
okolico. Udeleženci tega zbora so 
menili, da bi morali organi varnosti 
ostreje nastopiti proti kršilcem. 

nji javne in skupne na
prave, pa kažejo naši 
krajani premalo priprav
ljenosti, čeprav gre za 
naprave, ki so življenjsko 
pomembne ne le temu ali 
onemu, temveč sleherne
mu občanu v krajevni 
skupnosti ali zaselku. 

Načrtov za kanaliza
cijo še nimamo, bodo pa 
izdelani še letos. Ko 
bodo gotovi in znani 
stroški za gradnjo kana
lizacijskega omrežja, se 
bomo morali občani do
govoriti za višino pri
spevka, ki naj bi ga 
plačalo sleherno gospo
dinjstvo. Kajpak, kanali
zacija v celoti v prihod
njem letu še ne bo 
zgrajena, temveč bo 
gotova v razvojnem 
obdobju 1976 - 1980; 
gradnja je namreč uskla
jena z gradnjo kanaliza
cijskega omrežja v 
krajevni skupnosti Dole
nji Logatec in tudi od
visna od gradnje čistilne 
naprave pri požiralniku 
JaČka. 

Na koncu želim po
vedati, da brez sodelova
nja občanov in njihove 
materialne pripravljenosti 
ne bomo uspešno urejali 
probleme, ki so v bistvu 
problemi vseh. Zato jih 
vabim k še večjemu in 
tesnejšemu sodelovanju v 
vseh skupnih prizadeva
njih naše krajevne skup
nosti. 

U P O R A B N O S T 

R A Č U N A L N I K O V 

Uporaba računalnikov je v svetu 
dosegla tolikšen razmah, da si danes 
preprosto ne moremo več zamisliti 
tehničnega napredka brez njih. 
Uporabnost računalnikov za indu
strijsko proizvodnjo pa postaja prav 
tako izrednega pomena; kjer so 
pravočasno spoznali, kakšne pred
nosti lahko nudi obdelava podatkov 
na računalniku, so izboljšali tudi 
svoje poslovanje. 

V današnji industrijski proizvod
nji uporabljajo različne računalnike, 
predvsem: 

kot sredstva za masovno obde
lavo podatkov na komercialno-admi-
nistrativnem področju. Tu računal
nik razbremenjuje administracijo 
rutinskih obdelav velikih količin 
podatkov (npr. saldakontiranje, 
fakturiranje, bilance itd.); 

kot orodja za pretehtane po
slovne odločitve organov upravlja
nja. V to skupino obdelav sodijo 
operacijske raziskave, linearno pro
gramiranje, simulacija, kot tudi raz
voj kompleksnih integriranih siste
mov vodenja. Na tem nivoju počasi 
izginja razlika med t. im. ,,poslov
nimi ' in ,.znanstvenimi" obdela
vami; 

kot pripomočka za tehnične in 
znanstvene preračune kot so stati
stični preračuni, preračuni elek
tričnih omrežij in podobno. Tu ne 
obravnavamo procesnih računal
nikov, ki tvorijo po opremi posebno 
skupino, namenjeno za vodenje 
tehničnih in tehnoloških procesov 
ter jih štejemo za del tehnične 
opreme proizvodnje same. 

Obdelave druge in tretje katego
rije zahtevajo visoko kvalificirane 
strokovnjake in hkrati sposobno 
opremo, obojega pa žal v večini 
računskih centrov ni na razpolago. 

O programski in strojni opremi 
računalnikov pa bomo še pisali v 
Logaških novicah. ^ £ 

Spoznavajmo pravila 
družbenega življenja 

(iz us tave SR Slovenije) 

3. člen 

V Socialistični republiki Sloveniji uresničujejo delovni 
ljudje in občani skupne interese: 

— v temeljnih organizacijah združenega dela in v vseh 
oblikah njihovega združevanja v samoupravnih interesnih 
skupnostih in v drugih temeljnih samoupravnih organizacijah 
in skupnostih, v krajevnih skupnostih in občinah; 

— z neposrednim sodelovanjem krajevnih skupnosti in 
občin ter v skupnih medobčinskih organih samoupravljanja; 

— s samoupravnim sporazumevanjem in z družbenim 
dogovarjanjem; 

— po republiških organih; 
— z dejavnostjo družbenopolitičnih organizacij in drugih 

družbenih organizacij in društev; 
— s svojimi svobodnimi in vsestranskimi dejavnostmi. 
Skupni interesi, k i se v Socialistični republiki Sloveniji 

uresničujejo po njenih organih, so določeni s to ustavo. 
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Praznični kresovi 
Pravzaprav se je začelo že 

konec aprila. Na predvečer 
dneva OF so zaplapolale zasta
ve, ki so naznanjale praznično 
vzdušje. O mraku so pred 
Narodnim domom zagorele 
bakle in oglasili so se zvoki 
logaškega pihalnega orkestra, ki 
je s promenadnim koncertom 
priložnostnih koračnic vabil k 
osrednji proslavi dneva OF in 
delavskega praznika. Družbeno
politične organizacije so po
skrbele za slavnostno akade
mijo, na kateri so bila podeljena 
priznanja OF in sindikalni 
znaki. V programu so sodelovali 
pihalni orkester, Logaški oktet, 
šolska mladina in slavnostni 
govornik. 

Na predvečer 1. maja pa je 
domala na sleherni vzpetini 
Logaške kotline zagorel kres; 

res, s Sekirice se je naštelo kar 
32 zubljev, ki so nato izgorevali 
dolgo v noč: veličastna podoba 
pred velikim praznikom. Neka
teri kresovi so z neugasljivimi 
iskrami pozdravljali v prvomaj
skem jutru godbenike, k i so z 
ustaljeno budnico čestitali vsem 
delovnim ljudem in drugim 
občanom k prazniku dela. 

In nato še pisan nastop 
orkest ra glasbene šole z bobnar-
kami in mornarkami v razigrani 
ritmiki! 

In še praznik v nas samih, 
zadovoljstvo nad storjenim in 
pričakovanje za spopad z neo
pravljenim- z neugasljivo željo, 
po napredku; kakor praznični 
kresovi na praznični predve
čer.. 

Maš 

Občni zbor 
košarkarjev 

Foto: Edi Meze 

SREČANJE 
DVEH RODOV 

Košarkarski klub Logatec je 
23. marca imel redni občni 
zbor. Poročila so pokazala, da 
je bilo delovanje kluba uspešno, a 
kljub temu je bilo na zboru 
nekaj kritičnih ugotovitev. 
Tako so udeleženci menili, da 
bi morali povečati število član
stva z mladino, ki prihaja iz 
osnovnih šol. Le tako bo klub 
opravičil svoj obstoj in dosegel 
ustrezno kakovost v organizaciji 
in na tekmovanjih. Sodili so 
tudi, da so člani kluba premalo 
sodelovali v zvezi socialistične 
mladine. Predsednik TTKS Lo
gatec Samo Oblak je opozoril 

na potrebno uskladitev prav
nega položaja kluba po novih 
ustavnih . načelih in poudaril 
potrebo obveščanja delovnih 
ljudi o svoji klubski dejavnosti, 
kajti le-ti prispevajo sredstva 
zanj in zategadelj imajo pravico 
vedeti, kako se jih porablja. 

Pogovarjali so se tudi o 
sedanjem pomanjkanju igralnih 
prostorov: glede tega pa se v 
prihodnje obetajo boljši časi. 
Na koncu so izvolili nov uprav
ni in nadzorni odbor, za pred
sednika kluba pa je bil soglasno 
izvoljen Anton Gosar. 

Matjaž K E K 

V prizidku hotela Krpan v Dolenjem Logatcu je bila 8. maja 
prisrčna slovesnost ob srečanju dveh rodov logaških komunistov: 
trinajstim komunistom, ki so člani Zveze komunistov trideset in 
več let, so podelili zlati znak ZK, v Zvezo komunistov pa so hkrati 
sprejeli sedemnajst mladih, družbeno dejavnih občanov. Podelitev 
zlatih znakov jubilantom in članskih knjižic novim članom je 
opravil sekretar občinskega komiteja Ivan Loštrek. 

Zlati znak Zveze komunistov so dobili: Francka Sever, Rudi 
Vidrih, Jože Ferjančič, Anton Truden, Stanko Blažič, Miha 
Santeli, Igor Pfajfar, Izidor Ciglič, Franc Leskovec, Anton Arh, 
Rudi Zirko, Anton Petemel in Ivan Korenč. 

Članske izkaznice ZK pa so dobili naslednji mladinci in 
mladinke: Jana Leskovec, Zvonka Loštrek, Jasna Prepeluh, Irena 
Fric, Majda Osterc, Matjaž Kek, Anton Vladič, Matija Cimperman, 
Marko Arh, Bojan Parapot, Renato Petrič, Nail Dukić, Borut 
Marušič, Stanko Nagode, Slavko Sirca, Franc Mlinar in Bogomir 
Mlinar. vr 

OPROSTITE, PRIHAJATE 
IZ TRGOVINE? 

Vprašanja 
v Blekovi vasi 

Živimo v Logatcu, obiskujemo 
logaške trgovine, v njih kupujemo 
ali pa tudi ne, če tega ali onega ni na 
voljo. In smo zadovoljni, pa se 
jezimo in. . . Ob srečanju z gospodi
njami, materami, dekleti, možmi in 
fanti, ki smo jih vprašali, kako je s 
preskrbo v trgovinah, so bili prav 
različne volje. 

- A, česa pogrešam v trgovinah? 
Hm saj še kar gre, le sadja, sadj;i ni. 
pa zelenjave. 

- Seveda pogrešam: zelenjavo; 
kruha pa tudi ni dobiti vsako 
popoldne. Glejte, prav ta trenutek 
ne morem kupiti loščila za bele 
čevlje. 

- Ce sem zadovoljen sprašujete. 
Kaj pa šc; saj izbire mesnih izdelkov 
skoraj ni. „Pasje radosti" pa tudi ne 
moremo vsak dan žvečiti, a ne? 

- O, manjka, manjka: zelenjava, 
sadje, popoldne velikokrat zaman 
sprašujem po mleku. 

- S sadjem in zelenjavo je velika 
revščina; rože pa so nam najbližje na 
Vrhniki. Belilo za perilo pa pride, 
kadar pride. 

- Ah, dajte no! Alpsko mleko je 
in ga ni, zlasti pa ga ni. Izbira suhih 
mesnih izdelkov je pičla, sadja pa, 
posebno še v zimskem in pomladan
skem času, skoraj ni: pomaranče in 
banane sila neredno prodajajo, z 
limonami je še večji križ. Sicer pa 
sem mnenja, da v takšnih trgovskih 
prostorih kaj bogatejše izbire niti ne 
morejo ponuditi. 

- Bi šlo, ampak limon ni, 
pomaranč tudi ne; dolgo smo 
pogrešali celo kuhinjsko sol. 

- Kje pa! Sadja ni, zelenjave. 
Kruh in mleko dobim zanesljivo le 
dopoldne. Popoldne je, kakor je. 

- A izbira? Eeeh - mesni 
izdelki, sadje, zelenjava - revno. Pa 
tudi cene se naglo spreminjajo, 
navzgor seveda. Pa na slednje smo že 
navajeni. Težje se je privaditi po
manjkljivi preskrbi 

- Kaj, trgovina? Dajte no, to so 
trafike. Čudno, da prodajajo vsaj 
toliko. Jasno, če bi jih požgečkala 
kaka konkurenca, bi se morda kaj 
spremenilo. 

- Veste, uboga je vsaka trgovina, 
ki jo mora kupec iskati. Zadeva 
mora biti drugače zasukana: trgo
vina mora iskati kupca. 

Tako torej kupci 
In kaj pravi trgovina? Maš 

Udeleženci zbora socialistične 
zveze Blekove vasi so govorili o vrsti 
žgočih zadev, za katere bi želeli 
dobiti pojasnila, oziroma odgovore. 
Vprašanja, na katera ielijo odgovo
re, so: kdaj bo urejeno celotno 
električno omrežje, kako bo urejena 
javna razsvetljava, kdo bo poravnal 
škodo na močno razriti cesti skozi 
vas, kdo je dolžan redno čistiti 
obcestne jarke in kdaj bo obnovlje
no že več let zanemarjeno zajetje 
studenca. Na vsa ta vprašanja želijo 
dobiti od sveta krajevne skupnosti 
Dolenjega Logatca pismene odgovo
re. 

-vr 

Logaške novice so glasilo 
nas vseh! 



SEPTEMBRA NOVA ŠOLA 
Letos se izteka 5-letno ob

dobje gradenj iz programa 
sklada za gradnjo šolskih in 
zdravstvenih objektov. Prav 
tako gre h kraju gradnja zadnje
ga in največjega objekta iz 
petletnega programa: osnovna 
šola s telovadnico v Dolenjem 
Logatcu. Že pred iztekom 
samoprispevka iz leta 1970 smo 
se morali odločiti za razpis 
novega samoprispevka za ob
dobje nadaljnjih pet let, zakaj 
finančni položaj je neodložljivo 
terjal ustrezno rešitev: zbiranje 
dodatnih sredstev zaradi podra
žitev in delnih razširitev prvot
nega programa. 

Doslej smo zgradili zdravst
veni dom, šoli v Rovtah in v 
Gorenjem Logatcu v vrednosti 
8,450.000 din, za kar smo imeli 
dovolj denarja oziroma kredi
tov, ki jih odplačujemo. Leta 
1972 pa smo začeli graditi šolo 
in telovadnico v Dolenjem 
Logatcu v predračunski vred

nosti devetih milijonov din. 
Doslej so porabili za ta objekt 
6,360.000 din, zagotovljenih pa 
je še 2,460.000 din. Vendar pa 
po celotnem pregledu že oprav
ljenih del in del, ki bodo 
opravljena do otvoritve v sep
tembru, primanjkuje še 
6,500.000 din. Primanjkljaj je 
nastal zavoljo nepredvidene 
nabave najnujnejše opreme in 
ureditve okolice, za tem zaradi 
podražitev gradbenih materi
alov in pa zaradi povečanja 
kotlovnice, dimnika in kuhinje, 
v korist bodočega vrtca. 

Upravni odbor je doslej ubral 
vse možne poti za pridobitev 
manjkajočih sredstev in da 
prepreči nadaljnje podražitve. 
Uspelo mu je dobiti dodatne 
kredite pri RTKS in pri Zavaro
valnici Sava. S takšnimi prizade
vanji je zbral 5,000.000 din, še 
vedno pa je primanjkovalo 
1,500.000 din. Po posvetu 
predstavnikov družbenopolitič-

Spoštovani 
tovariš urednik! 

Kot vem, obstajajo organi, ki 
so dolžni spremljati potrebe in 
razvoj našega kraja; dostikrat se 
sprašujem, kako da ti organi ne 
storijo vsega, kar je občanom v 
korist, a ne zahteva ne dragih 
načrtov, ne velikih denarjev, 
pač pa le trohico dobre volje. 
Pri vsem tem gre bolj ali manj le 
za pravi čut odgovornosti 

Pa pojdimo k stvari! Ne 
razumem, zakaj na prekopani 
Stari cesti po letu dni nihče ne 
zalije ali vsaj pošteno zakrpa tri 
ali štiri centimetre globokega 
jarka, kjer so polagalci kabla 
prekopali asfalt. Prav tu lahko 
pade kolesar in se poškoduje; 
prav tu se lahko tovornjaku, ki 
prevaža v tovarno „ Valkarton" 
zvitke papirja, težke tisoč in 
več kilogramov, zlomi vzmet in 
os. Zvitki, kot se je že nekajkrat 
zgodilo, padejo z vozila, se 
zakotalijo po cesti in bi bih 
povsem mogoče, da bi tedaj 
huje poškodovali mimoidočega 
ali pa ga celo ubili; tak primer 
je tembolj mogoč zato, ker so 
tovori slabo zavarovani in voz
niki prenaglo vozijo. Ob tej 
misli pa velja povedati, da en 
sam delavec ne bi imel niti ene 
ure dela s popravilom, porabil 
bi pa morda le dve samokolnici 
peska ali betona. 

Vprašujem, kdo bo kriv, če 
do nesreče pride? 

Dalje: videti je, da se nihče 
ne čuti odgovornega za to, da 

ob deževju teče voda od hišne 
številke 5 7 dalje po Stari cesti. 
Ta voda priteče s Stare poti na 
Staro cesto, nanjo prinaša pe
sek, zaliva dvorišča in kleti 
samo zato, ker so lastniki 
nekaterih hiš speljali odtoke s 
streh kar na cesto in jih kaj 
malo briga, če ta voda teče 
nižje ležečemu sosedu na dvo
rišče ali celo v klet. 

In še: kdo naj z asfaltne 
ceste ob njivah pospravi blato, 
ki ga v slabem vremenu razvle-
čejo vozila v več metrov dolge 
spolzke preproge, in kdo naj 
odstrani ob deževju naneseni 
pesek na asfalt. Mislim, da bi 
moral nekdo biti v kraju, ki bi 
bil dolžan pogledati na to cesto, 
urediti i nje odtok in po 
potrebi nasuti peska. 

Mi bo lahko kdo odgovoril 
na ta vprašanja? Ali naj se 
sprijaznim z mislijo, da za vse 
to pač odgovarja skupnost, 
nekaj, kar sestavljamo vsi po
samezniki? 

In ne nazadnje se sprašujem, 
kako naj bi bili napredni, ko pa 
ne znamo varovati, skrbeti in 
odgovarjati za vse tisto, karže 
imamo, a ni samo moje ali 
tvoje, temveč je naše. 

S tem, kar sem napisal, 
nisem hotel nikogar žaliti, 
temveč le opozoriti na dejstva, 
kijih lahko vsak vidi. 

F. Bogataj 

nih skupnosti delovnih organi
zacij in SIS je sklenil predlagati 
solidarnostno zbiranje denarja 
za kritje tega dela primanjkljaja. 
Tako bi lahko s skrbnim varče
vanjem zbrale TIS 900.000 din, 
TKS 50.000 din in TTKS 
50.000 din. Delovne organiza
cije pa bi k tej solidarnosti 
prispevale: KLI 200.000 din, 
Valkarton 150.000 din, Kon
fekcija 22.000 din, KSP 30.000 
din, Mercator 15.000 din, SAP 
3.000 din, K Z 20.000 din in 
GG 50.000 "din. Tem pa se je 
pridružila še lovska družina iz 
Logatca s prispevkom 10.000 
din. 

Ob vsem tem upravni odbor 
sklada resnično sme in mora 
računati na pripravljenost vseh, 
da s skupnimi močmi poma
gamo reševati vprašanje dogra
ditve zares največjega objekta 
našega družbenega standarda, s 
tem še dodatno podpremo 
prizadevanja vseh naših obča
nov, ki so se odločili za 
izgradnjo nujno potrebnih pro
storov, namenjenih normalne
mu delovanju zdravstva, šolstva 
in otroškega varstva v naši 
občini. 

Maš 

K o delaš pri stroju, v 
skladišču, v pisarni — ne 
pozabi, da si samoupravlja 
lec! 

Tovariš 
urednik! 

Ko sem čital v Logaških 
novicah „Naša praznovanja", 

me je presenetilo, kako slabo 
ste poučeni v zgodovini osvobo
ditve Logatca. Sem star Loga-
čan in se dobro spominjam, da 
so prišli partizani v hišo točno 
opolnoči med 4. in 5. majem 
1945. Torej je bil Logatec 
osvobojen v tem času in ne, 
kakor vi pišete v Novicah, da je 
bilo to 7. maja. Prav tako so 
spisi učencev šole vsi napačni, 
ker vsi pišejo, da je bil Logatec 
osvobojen 6. maja. 

Logačan 

Dragi Logačan! 

Tudi jaz sem ugotovil zmo
to, a vseeno hvala vam za 
prijazno opozorilo. Oglasite se 
se s prispevki, a ne bodite brez 
potrebe anonimni. 

Urednik 

Mladina vabi 
na igre 

Ob lanskem preimenovanju 
mladinske organizacije smo v 
Gorenjem Logatcu izvolili nov 
20-članski odbor, ki si prizade
va povezati v mladinsko organi
zacijo vso mladino. Uspešno 
smo se povezali tudi z mladino 
vzgojnega zavoda. 

Delo smo usmerili v štiri 
smeri udejstvovanja: družbeno
politično vzgojo, kulturno, 
zabavno in športno dejavnost. 
Zadovoljni smo, ker so se 
številni vrstniki vključili v te 
dejavnosti. Tako je naša dram
ska skupina uspešno pripravila 
proslave za naše praznike, ki pa 
so, žal, slabo obiskane. Priprav
ljamo tudi igro, s katero upamo 
pritegniti gledalce. Naši športni
ki pa uspešno sodelujejo na 
tekmovanjih. Za vzgojo mladih 
skrbimo s predavanji, ki jih 
pripravijo naši mladinci. 

Se največje pa je zanimanje 
za zabavo. Organizirali smo 
plesne vaje, priredili plese in 
povabili potujočo stopoteko. 

V tem kratkem pregledu 
želimo opozoriti krajane na 
naša prizadevanja za izpolnje
vanje nalog. 
Odbor 0 0 ZSMS Gorenji Logatec 

PROSTOVOLJNO 
KONFEKCIONISTOV 

DELO 

Delovni kolektiv Konfekcija 
Logatec nam sporoča: 

„Ker Konfekcija Logatec 
gradi novo tovarniško poslopje, 
smo se odločili zbrati okoli 
milijon starih dinarjev, ki ga 
bomo dobili z delom ene proste 
sobote, za ureditev okolice 
nove tovarne. 

Nadalje, naša sindikalna 
organizacija si prizadeva usta
noviti ženski pevski zbor. Ker 
so, razen osem moških, vsi člani 
delovnega kolektiva ženske, 
nam zbora ne bo težko se
staviti.*' 

Hotedršica: 
skrb za šolo 
Za predsednika izvršnega odbora 

krajevne konference socialistične 
zveze v Hotedršici so na zadnjem 
zboru izvolili Jaka Nagode a iz 
Novega sveta, za sekretarja pa Tilko 
Božič iz Hotedršice. Podobno kot 
drugje so tudi krajani tega območja 
govorili na zboru o problemih, ki jih 
tarejo. Zlasti jih muči negotovost 
nadaljnjega delovanja šole v Ho
tedrŠici, saj si močno želijo, da le-te 
ne bi ukinili. Na zboru pa so govorili 
tudi o slovesnostih ob 30-letnici 
osvoboditve naše domovine, ki se 
bodo zvrstile do konca tega leta 
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Izlet upokojencev KLI v ^ J g l c Pevsko 
srečanje 

Ob prijetnem izletu v bolniš
k o „Franjo" pri Cerknem, ki 
| a je priredila tovarna K L L 
Watec za svoje upokojence, 
smo se nekdanji delavci spomni
li časov in socialnih razmer iz 
J ĵne in bližnje preteklosti. 
yovorilj smo o časih suženjstva 
l n tlačanstva, ko delovni ljudje 
sPbh niso poznali svobode, 

i n a ualje je beseda zašla v čase 
Nekdanje okupacije Primorske 
^ stare jugoslovanske kraljevi-
j}e, koje kar mrgolelo ljudi brez 
đ e l a in jela. Živo smo se 
sPorninjali vseh tegob iz takrat-
^ dni, saj je prenekateri med 
I ^ i sam občutil vso težo 
lakote in preganjanja med brez
imnostjo. Redki so bili, k i so 
"fieli srečo in odšli v Ameriko 
»s trebuhom za kruhom". 

0 vsem tem je tekla beseda 
"kd nami, upokojenci, in smo 
5 6 hkrati spraševali: v kateri 
?ahodni državi pošiljajo delavce 
n a izlete, kje delijo ure in 
Ja8rade; spraševali smo se tudi, 
Ne> razen pri nas, ni več 
Oračev, kje rastejo hiše kot 
8°be p 0 dežju ter motorizacija 
n a Podeželju, in kje so skoraj 
!* družine pri zaslužku, še celo 
Kmečke. 

. Upokojenci smo stari ljudje 
* utegnemo presojati. Zato 
j!11« na tem izletu tudi ugotovi-

da je pač v vsaki družini tu 
>a tam tudi kaj narobe. Prav 

naša družba, so napake. Toda 
stvar je v tem, da jih odpravlja
mo. 

Izlet je bil zelo posrečen: bil 
je sončen dan, dobra hrana in 
postrežba brhkih deklet - na
takaric. Za prijetno razpolože
nje je poskrbel nekdo med nami 
in temperamentna harmonika-
rica. Tako so se razvneli stari 
„panji" in veselo zaplesali. 

Zahvaljujemo se delovnemu 
kolektivu tovarne, ker se nas, 
upokojencev, ob vsakoletnem 
delavskem prazniku spomni; 
želimo mu še veliko uspehov. 

Upokojenec KLI 

Pravda o lipah in njihovi 
senci na Logaškem polju je 
mukoma dobljena. In tako bo 
zgrajen priključek asfaltirane 
ceste iz industrijske cone na 
cesto prvega reda. Cesta je več 
kot potrebna, saj vse gostejši 
promet proti Valkartonu in 
novi Konfekciji življenjska ovira 
Mandržane. Tako bo nova cesta 
pravo olajšanje. Potrebna in
vesticijska sredstva združujejo 
Valkarton, Konfekcija in Ko
munalno stanovanjsko podjetje. 
Dela bo opravilo Cestno pod
jetje Ljubljana do konca maja 
letos. 

Maš 

Na pobudo Pevskega okteta 
SAP iz Ljubljane je prišlo do 
srečanja z Logaškim oktetom in 
Dekliškim nonetom iz Kočevja. 
Pobuda izvira iz želje pevcev, da 
bi z izmenjavo izkušenj bogatili 
in jačali tovrstno pevsko dejav
nost, da bi s skupnimi nastopi 
omogočili gostovanja, k i jih je 
sicer težko organizirati s celove
černimi koncerti izven doma
čega kraja. Tako lahko priča
kujemo, da bomo v Logatcu 
priča skupnemu koncertu že v 
začetku prihodnjega leta, nakar 
bodo pevci s koncertom obiska
li najmanj še Kočevje in Ljub-
^ a n o - Maš 

tak, : ° v veliki skupnosti, kot je 

Kritična 
beseda 

zašiti odbor socialistične 
5!eze Mandrge, ki šteje devet 
, l a nov, vodi predsednik Jože 
,sfenič, sekretar odbora pa je 
j^nka Jug. Tako so sklenili 
:.aiani tega območja nazad-
' e r n zboru socialistične zveze, 
:teden so prešli k pogovoru o 
*aterih skupnih zadevah. Še 
j^eč nezadovoljstva je bilo 
/lenega ob pomenku o 
j?sPodarjenju sveta krajevne 
^Pnosti Dolenji Logatec, za 
sia te rega so dejali, da preveč 
l^bi le za ožji okoliš območja 
;'aJevne skupnosti, ostale pa 
Ij.ernarja. Krajani so nezado-
?)!""' tudi z dejavnostjo GP 
j fadišče", ki zavoljo, svoje 
5*e tehnološke opreme preveč 
Jj^nažuje bližnjo okolico; na 
|,?ru so sprejeli predlog skup
k e občine, da prek ustrez
na organa občinske inšpekcije 

zadevo uredi. 

Skromnemu, vendar ponosnemu 
direktorju „Konfekcije" Zvonetu 
Jernejčiču je komaj stekla beseda v 
pogovoru, čeprav se se vedno rad 
spominja začetkov izpred 15 let. 

..Začeli smo Šivati s tremi delavci 
in zasebnim orodjem leta 1961; tega 
leta smo zaposlili še desetino delavk 
in proizvedli za 22 starih milijonov 
dinarjev. Povpraševanje po naši 
konfekcijski galanteriji je vse bolj 
rastlo, da nas je zdaj zaposlenih že 
117 in tvorimo izrazito žensko 
delovno organizacijo, saj je med 
zaposlenimi le sedem moških. Lani 
smo realizirali že kar debeli dve stari 
milijardi ob poprečnem osebnem 
dohodku 2.050,00 dinarjev na za
poslenega. Za letos imamo v načrtu, 
da bomo ustvarili za dve in pol 
milijardi prometa." 

. Z A K A J NOVOGRADNJA? 
..In- nas potrebuje, zalog nima

mo; torej moramo še naprej proizva
jati, in še več, in kvalitetnejše. 
Hkrati moramo povečati tudi število 
zaposlenih, predvidoma še kakih 80, 
vzporedno pa moramo krepiti stro

kovno kadrovsko strukturo. V zdaj
šnjih prostorih smo že nemogoče 
utesnjeni. V novih delovnih prosto
rih, ki jih bo za dobrih 2000 m 2 
bomo razvijah ob najsodobnejši 
opremi ustrezne tehnološke postop
ke, s katerimi bomo stopnjevali 
produktivnost in konkurenčno spo
sobnost." 

K A J PA VASE MESTO V 
KONFEKCIJSKI PROIZVODNJI? 

„Ne moremo se pritoževati; 
proizvodnja teče, čeprav se v 
podobnih dejavnostih na Sloven
skem zaloge že kopičijo. Med 21 
sorodnimi delovnimi organizacijami 
v SRS smo glede osebnega dohodka 
na 8. mestu. Seveda, pa si spričo 
trenutno razmeroma ugodne situaci
je ne delamo utvar. Zato smo 
razvojno smer zastavili v specializa
cijo; tako smo danes edinu tovrstna 
delovna organizacija, ki se ukvarja s 
tekstilno opremo vrtcev, zaradi 
česar smo bili deležni priznanja in 
podpore republiškega sekretariata za 
prosveto in kulturo. - Razstavili 
smo tekstilno galanterijo za vrtce na 

razstavi učil in šolske opreme na 
Gospodarskem razstavišču v Ljublja-

IN OTVORITVENE FANFARE? 
,.Glejte, o tem mi je najteže 

govoriti, čeprav smo bili že priča 
.napovedim otvoritve' z različnih 
strani. Dograditev skoro milijardo 
vrednega objekta pa je odvisna 
predvsem in zlasti od nas samih, od 
naših finančnih sposobnosti. Zadnje 
čase je postala vprašljiva prodaja 
naših zdajšnjih - starih proizvodnih 
prostorov. Stvar pa se časovno 
spreobrača in resnica je v tem, da se 
bo morala naša delovna organizacija 
še nadalje opirati izključno na svoje 
sile. In tako se prav lahko zgodi, da 
bo otvoritev počakala prihodnjega 
leta." 

Tako torej „Konfekcija", ki je 
samorastnlško vzniknila, se samo-
rastniško razvijala in se še naprej 
samorastniško razrašča med najpo
membnejše tvorce gospodarske 
moči na Logaškem. 

Maš 

-vr Novi prostori „Konfekcije" še niso nared. Foto: Edi Meze 



USPEL PIONIRSKI POHOD 

Sprejem pionirskega pohoda po poteh IX. korpusa v Dolenjem 
Logatcu se jeudeležilo mnogo ljudi. Foto: Edi Meze 

Mladina, pionirji, taborniki, 
borci in rezervni starešine logaš
ke občine so se dobro pripravili 
za udeležbo pri pohodu po 
poteh slavnega IX. korpusa. Že 
zarana 5. maja so odšli v 
Planino pri Rakeku, kjer so jih 
pred spomenikom padlim bor
cem že čakali številni mladinci 
in mladinke, pionirji, taborniki, 
predstavniki postojnske občine 
in prebivalci Planine. Po prijet
nem kulturnem programu pred 
spomenikom so prevzeli nada
ljevanje poti logaški udeleženci 
tega pohoda. Pot jih je najprej 

vodila v Laze, kjer so pripravili 
majhno slovesnost, zatem pa 
odšli.proti Kališam. Spotoma so 
se ustavili ob spomeniku ubite
mu sekretarju rajonskega od
bora Tončku Ključarju in po
častili njegov spomin. Daljši 
odmor na poti je bil zatem v 
Tončkovem domu, v Kališah; 
tu so se vrstile pripovedi o letih 
narodnoosvobodilnega boja in o 
prehojeni poti. 

V naslednjih dneh so udele
ženci obiskali kraja Žibrše in 
Ravnik, kjer so se enote IX. 
korpusa večkrat zadrževale. 

Spomine na nekdanje boje teh 
enot je pripovedoval polkovnik 
Franc Dolenc. 

S tega pohoda velja omeniti 
še dve prireditvi: sprejem udele
žencev na velikem mitingu v 
Dolenjem Logatcu in zelo slove
sna izročitev nadaljevanja poti v 
Hotedršici idrijskim občanom. 
Tako so v Dolenjem Logatcu 
izvedli pester program učenci 
obeh šol, govorniki so opisali 
spomine na nekdanje boje in jih 
soočili z našimi dandanašnjimi 
družbenimi razmerami, ki terja
jo nadaljevanje izbojevane re
volucionarne poti. 

Zadnja prireditev je bila 12. 
maja v Hotedršici, kjer so 
krajani zares dobro pripravili 
velik miting, ki so se ga 
udeležili poleg udeležencev 
pohoda, prebivalcev kraja in 
bližnje okolice tudi predstavni
ki političnega in družbenega 
življenja logaške in idrijske 
občine. F. Jerina 

Na Tratah: 
o elektriki 

Na zboru konference socialistič
ne zveze Trate 23. marca so izvolili 
izvršni odbor krajevne konference, 
ki ga bosta vodila predsednik Adolf 
Bogataj in sekretar Janez Zakelj. Na 
zboru so občani zavzeto govorili o 
neogibni zamenjavi starega elek
tričnega omrežja na vsem območju 
njihove krajevne skupnosti. Po 
temeljitem pretehtanju tega proble
ma so izvolili poseben odbor, ki bo 
v prihodnje vodil vso organizacijo 
obnove električnega omrežja; v 
odboru so: Jože Trpin, Janez Pivk, 
Jože Mlinar in Ivan Mlinar. 

Zbor na Vrhu 
nad Rovtami 

Na zboru občanov krajevne ko'' 
ference socialistične zveze Vrh n» 
Rovtami 20. aprila je bila razp«** 
udeležencev zelo živahna. Krajani*0 

zelo delavni in so že marsikaj : 

prostovoljnim delom in z lastni!"1 

gmotnimi prispevki uredili. V i * 
črtu imajo pa še nekaj večjih naj* 
ki jih nameravajo izpeljati letos in' 
prihodnjih letih. Na zboru * 
govorili tudi o problemih, ki j" 1 

tarejo, tako o odhajanju mladine' 
industrijska središča, prepočasi"! 
urejanje perečih kmečkih vpraša"! 
in podobno. -vr 

»Naklo« 
gasilcem 

Splošna nuja po urejen1 

kanalizaciji v Dolenjem LogatC 
se najbolj kaže ob močne"1 

deževju, ko voda vdira v stan"-

vanja, kleti in povzroča velik? 
škodo. Tako so ugotavljali tudi 
na zadnjem zboru socialistični 
zveze za območje Čevic "! 
menili, da bi morali najpfe) 
urediti kanalizacijo od TrkmanJ 

do Verbiča. Rekli pa so tudi, 
je pritisk v vodovodnem omrež; 
ju razmeroma šibek in da D l 

morali obnoviti že povsefl1 

zastarelo cestno razsvetljav0' 
Precej hudih je bilo izrečen''1 

tudi zastran negospodarne?5 

ravnanja z objekti na zabavi^ 
nem prostoru ,,Naklo". * 
najbolje bi bilo, če bi ves 
prostor z objekti dali v upravlj* 
nje organizaciji, ki bi poslej zaflJ 
skrbela. Na zboru je bil" 
rečeno, da bi bilo gasilsk0 

društvo takoj pripravljenoprev' 
zeti ga v upravljanje. -VI 

RAZVOJ ZASEBNEGA KMETIJSTVA V OBČINI V LETIH 1973-1975 

KMETA — PIONIRJA PAVLE 
KRANJC IN IVAN RUPNIK 

( inž . An ton R o b i č — 3. nada l j evan je ) 

Kmetovalca Pavle Kranjc iz 
Kale in Ivan Rupnik iz Hotedr-
šice sta postala logaška pionirja 
pri pridelovanju silazne koruze. 
In ne le to! Pridelana silaža je 
odlične krmilne vrednosti. Oba 
uspeha nas spodbujata, da pri
delovanje koruzne silaže vpelje
mo na vsem logašlem in hotenj-
skem polju in v Logaških 
Zibršah. Z ranimi hibridi, ki 
smo jih v preteklih letih presku
sili, dosežemo zadovoljiv pride
lek in kakovost. Drugod bomo 
bolj smelo uvajali prevetrovalne 
naprave, ki niso drage. 

Rast govedorejske proizvod
nje in usmerjanje kmetij v tržno 
proizvodnjo zahtevata tudi 

precejšnja vlaganja v preuredi
tev ali gradnjo novih gospodar
skih poslopij. Gre za preuredi
tev hlevov, gnojišč, gnojničnih 
jam, silosov in podobnih ob
jektov. Od leta 1970 do danes 
so logaški zadružniki v precej
šnji meri izkoristili kredite 
banke in zadruge. Do konca 
preteklega leta je vzelo kredite 
59 kmetij v skupnem znesku 
dveh milijonov din. Porabili pa 
so jih takole: 

Ta prikaz pove, da je v 
zadnjih štirih letih 59 kmetij 
vložilo v svoja gospodarstva 
okoli 400 starih milijonov din, 
od česar jepolovico kreditov; 
pove tudi, da so kmetje name
nili polovico kreditov za me
hanizacijo, polovico pa za ure
ditev hlevov. 

Če ugotovimo, daje popreč
na poraba na kmetijo tri stare 
milijone kreditov, potlej je 
očitno, da se naši kmetje nič 

hlevi mehanizacija živina skupaj 

predračunska vrednost 2,523.000 1,394.000 44.000 3,961.000 
lastna sredstva kmetov 1,585.000 439.000 22.000 2,046.000 
bančni krediti 744.000 7ia000 15.100 1,477.100 
zadružni krediti 194.000 237.000 6.900 437.900 

kaj radi ne zadolžujejo, <Hj 
vlagajo postopno, odvisno oj 
rasti njihovega dohodka in tudj 
proizvodnje. Ta pot je zagotovi 
pravilna. 

Zanimivo je, da so s tern» 
sredstvi uredili 435 stojišč " 
govejih hlevih, in, seveda, s0-

časno tudi uredili gospodarjenj' 
z gnojem, kar se kaže v veCJ 
rastlinski proizvodnji. 

Tudi v naslednjih letih bom" 
namenili sredstva predvsem ^ 
preureditev hlevov, za gradnj0 

silosov in prevetrovalnih "JT 
prav, za ureditev čredinski" 
pašnikov in, kot doslej, ^ 
smotrno opremljanje z meha"1' 
zacijo. 

Pomemben delež pri krcdi'Jj 
ranju daje tudi občinski skfejj 
za pospeševanje kmetijstva, r 
regresira obrestno mero, organ^ 
žira in tudi regresira izdel a V. 
tehničnih načrtov ter v celo' 
plača strošlc analize zemlje ^ 
krme. 

(nadaljevanje prihodnji' 
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Učenci—učitelji v Gorenjem 
Logatcu 

. Delovna skupnost na osnov-
^ soli Gorenji Logatec se je 
°aločila predlagati učencem 
novost. Na podlagi izkušenj 
0Snovne šole iz Ilirske Bistrice 
^nekaterih drugih ljubljanskih 
°°j srno pedagogi gornjelogaške 

predlagali učencem, naj 
, r8anizirajo svoj dan, v katerem 
odo prevzeli šolo v vsej njeni 

Pomembnosti in poslanstvu. 
Seveda so učenci prevzeli 

j°'o v roke po načelu samo-
Pravljanja. Učencem naše šole 

f110 v resnici predlagali samo 
^isel , vse ostalo so izpeljali 

U č enci sami. 
Izmed predsednikov razred

ih skupnosti vseh razredov na 
((So učenci izbrali „ravna-

j ] a", učenca, ki je prevzel to 
dolžnost za tisti dan. Na enak 
J*c'n so učenci izbrali „šolske-
jj3 pedagoga" in „tajnico". 
°vo vodstvo šole je z vso 
gostjo sprejelo odgovornost. 

S tem je bila opravljena šele 
polovica vsega. Novo vodstvo 
• e je razpisalo mesta učiteljev 
, tehničnega osebja za tisti 

n- Prijavljali so se učenci vseh 
Obedov, od prvega do osmega. 
2 kandidatov je novo vodstvo iole po konsultaciji s pedagogi 
e° ralo učence, ki so tisti dan 

vodili pouk. Seznam prijavljen-
cev je bil ogromen in zelo težko 
je bilo izbrati prave, pa naj je 
šlo za snažilko ali za učitelja 
zgodovine. Po končanem izbo
ru so na oglasni deski v avli 
objavili seznam sprejetih kandi
datov in začelo se je posebno 
delo, ki ga do sedaj niso bili 
vajeni ne učenci ne učitelji. 

Tistega četrtka, 10. aprila, 
smo se torej zbrali in „stari" 
ravnatelj je predal ključe šole za 
tisti dan ,,novemu ravnatelju". 
Delo je steklo nemudoma in z 
vso resnostjo. 

Prve minute so bile še 
boječe. Učenci - učitelji so se 
nenadoma znašli pred razre
dom, tudi pred svojim, in delo 
se je moralo pričeti. Vendar je 
to trajalo samo trenutek. Prva 
trema je bila premagana in tisti 
dan smo videli učitelji, kako 
vestno in zagnano so se učenci 
- učitelji oprijeli odgovornosti. 

Samoupravni dan je v celoti 
uspel. Vsi menimo, da je tak 
način prikazovanja samouprave 
na šoli pravilen in da v praksi 
pokaže vse značilnosti sistema. 
Na zaključnem sestanku smo 
ugotovili, da je bilo delo učen

cev - učiteljev resno, in skleni
l i , da postane 10. april tradi
cionalen dan samoupravljanja. 

Upamo, da bodo tudi druge 
šole preskusile praktično samo
upravno pot na svojih šolah in 
morda čez nekaj let ne bo več 
tako velikih problemov s kadri 
v pedagoškem poklicu. Dogo
dek pa ni ostal neopazen v 
slovenski javnosti. Samoupravni 
dan, kot smo tisti četrtek 
poimenovali, je snemala tudi 
televizija. 

Primož Sark 

Še velika 
dvorana 

V našem glasilu smo že 
poročali o obnovitvi dotrajane 
strehe Narodnega doma v Lo
gatcu ter o ureditvi male 
dvorane. Kulturna skupnost 
Logatec pa je s krediti Republi
ške kulturne skupnosti zagoto
vila dodatna denarna sredstva, 
da bo moč obnoviti še veliko 
dvorano, ki bo opremljena tudi 
z novimi sedeži. Celotna obno
vitvena dela bodo veljala 47 
starih milijonov. Tako bo postal 
Narodni dom tudi sam v sebi 
kulturni dom. 

Maš 

Rovte: 
zanič elektrika 

j^Sa maja so učenci glasbene šok priredili občanom zanimiv 
|0žnostni koncert. Ob tej priliki so dekleta izvedle zanimivo 

k ° z bobni, 

Obnova električnega omrež
ja, obračun za asfaltiranje ceste, 
uvedba krajevnega samoprispev
ka, kako je z lastništvom stare 
šole so bila poglavitna vpraša
nja, o katerih so nazadnjem 
zboru krajevne konference 
socialistične zveze v Rovtah 
občani vneto govorili. Zlasti so 
se dalj časa mudili pri obravnavi 
zamene starega električnega 
omrežja z novim; dejali so, da 
imajo na območju svoje krajev
ne skupnosti že zelo veliko 
število električnih naprav, kijih 
v sedanjih razmerah niti ne 
morejo dovolj izkoristiti prav 
zavoljo slabotnega toka. Po 
dokaj živahni obravnavi tega 
vprašanja so sprejeli sklep o 
uvedbi samoprispevka, o čemer 
je že razpravljal tudi svet 
njihove krajevne skupnosti. No, 
na tem zboru so pohiteli in kar 
precej izvolili poseben odbor, ki 
bo poslei skrbel za uresničenje 
tega najbolj nujnega proble
ma njihove skupnosti, v njem 
so: Stane Trček kot predsed
nik, člani pa Ciril Peternel, 
Anton Artač mlajši, Jože Skvar-
ča, Anton Peternel in Viktor 
Lazar. 

Ljudje so tokrat govorili tudi 
o nerednem plačevanju za že 
opravljeno obnovo ceste, za kar 
so se pred začetkom del pogod
beno zavezali za ustrezne znes
ke. Iz predloženega obračuna 
do marca je bilo videti, da so še 
številni krajani dolgovali pogod
bene prispevke. Sicer pa so 
govorili tudi o drugih opravlje
nih zadevah, za katere ima svet 
krajevne skupnosti narejene 
obračune in so na voljo vsako
mur. Ko so nasploh govorili o 
dejavnostih svoje krajevne skup
nosti, so ugotavljali, da njeno 

poslovanje zelo hitro narašča, 
administrativno-upravnega dela 
pa je čedalje več. Menili so, da 
bodo morali že kar kmalu 
zaposliti primernega upravno-
administrativnega delavca. 

Čeprav se je čas naglo 
odmikal, so kljub temu govorili 
o še nekaterih zadevah, med 
katerimi je bilo več vprašanj v 
zvezi z lastništvom nad staro 
šolo, nadalje o kraji lesa, o 
izumiranju nekaterih obrti in 
podobno. -v r 

Filmski 
program 

4. V I . jugoslovanska barvna 
komedija P A J A I N J A R E (po 
televizijski seriji Š O F E R J I ) 

6, - 8. V I . ameriški barvni 
akcijski film D A M A IN D I A 
M A N T I 

7. - 8. V I . ameriška barvna 
drama L A D Y P O J E B L U E S 
(višje cene) 

11. VI. ameriška barvna ko
medija Z D A J G A VIDIŠ, Z D A J 
G A N E VIDlS 

13. - 15. V I . zahodnonemški 
barvni vestem APACl 

14. - 15. V I . francoska 
akcijska komedija Z A K L A D 
V R H N E B O T I Č N I K A 

18 V I . francoski barvni ak
cijski film K L I C C R N I H V O L 
K O V 

20. - 22. V I . italijanski 
barvni vestem S K R I J SE (višje 
cene) 

21. - 22. V I . ameriška 
barvna drama P U S T O L O V C I 

25. V I . ameriški barvni ljube
zenski film L J U B E Z E N S K I 
S T R O J 

27. - 29. V I . angleški barvni 
vojaški film RDECl B A R O N 

28., 29. V I . ameriški barvni 
vestem D O C H O L L I D A Y 



LOŠTERK, JUNAK 
»PLANICE 75« 

Od II. do 13. aprila je bila 
Planica spet v središču zanima
nja; tu se je zbrala elita 
smučarskih skakalcev iz Avstri
je, Italije, Švice, Poljske, Z R N 
in Jugoslavije, med njimi pa so 
bili tudi skakalci iz Logatca. V 
konkurenci s Steinerjem, Inna-
uerjem, Norčičem, Purstlom in 
drugimi, se je znašel tudi naš 
Lošterk. Ko je prihajal v Pla
nico, ga ni nihče štel za 
favorita, a je zablestel in vse 
prijetno presenetil. Nase je 
opozoril že v petek z osvojitvijo 
drugega mesta na mali skakalni
ci, v soboto pa se je na 
tekmovanju za pokal Kongsberg 
uvrstil na odlično tretje mesto. 
Še najbolj pa je presenetil na 
tekmovanju za Poldov memo-
rial, ko se je uvrstil na odlično 
šesto mesto. Tako je Lošterk 
dosegel na prvenstvu Jugoslavije 
na mali in veliki skakalnici 
drugo mesto, in bil je tretji na 
tekmovanju za pokal Kongsberg 
ter šesti na tekmovanju za 
Poldov memorial. Poleg njega 
so v Planici nastopili še: Franc 
Tršar in Pavel Žigon v mladin
ski reprezentanci na 90-metrski 
skakalnici, v nedeljo pa so na 
120-metrski skakalnici nastopili 

še: Marko Mlakar, kot pred-
skakalca pa Mitja Turk in 
mladinec Pavel Žigon. Nihče od 
fantov nam ni bil v sramoto, vsi 
so pokazali dobršno mero zna
nja, posebno pa poguma. Ver
jetno bomo o njih še kaj 
prijetnega zvedeli. Takega 
zastopstva v Planici niso nam
reč imeli niti večji klubi, zato je 
ob našem srebrnem jubileju to 
spet priznanje in vzpodbuda za 
nadaljnje delo. Lošterku in 
njegovim sotovarišem iz SSK 
Logatec pa želimo še veliko 
podobnih uspehov. Soj 

Med nami n ihče ne more 
imeti prednostnih pravic, 
zakaj pravice so po svoji 
naravi lahko le enakoveljav-
ne. 

Logaške novice 
v vsako družino 

Dragi občani! K vam prihaja že 3. številka občinskega 
glasila Logaške novice. Dobivate jih brezplačno, in sicer 
vsako gospodinjstvo v občini. Tako bi namreč moralo biti že 
od začetka, vendar razdeljevanje, ali kot temu pravimo 
kol por ta ža, ni bilo zadovoljivo. Ob razmišljanju, kako bi 
zares prišli do vsake družine oziroma gospodinjstva, smo se 
odločili za neposrednejšo dostavo prek krajevnih skupnosti 
ali prek posameznih občanov, ki imajo največ stika & 
ostalimi. Tako smo že to številko razdelili prek krajevne 
skupnosti v Dolenjem in Gorenjem Logatcu, v Rovtah in 
Hotederšici, medtem ko bomo v Lazah, na Tratah in na 
Vrhu nad Rovtami prek krajevnih trgovin. Upajmo, da bo 
šlo, sicer pa nam o morebitnih zaprekah sporočite na naslov: 
Logaške novice, Dolenji Logatec, Notranjska 14. Če pa 
imate drugačne in boljše predloge za razdeljevanje Logaških 
novic v vašem okolišu, pa nam jih prav tako sporočite na 
omenjeni naslov. 

In se to: pošljite nam vesti iz vašega kraja o vsem, kar se 
vam zdi zanimivo za druge občane, ali pa o težavah pri vas, o 
katerih naj bi vedeli tudi v ostalih krajih logaške občine. Ce 
se pa ne morete odločiti za pisanje prispevkov, pa nam vsaj 
sporočite na že omenjeni naslov, za kakšno stvar gre, in mi 
bomo prišli k vam na pogovor. ., 

U p pozdrav! Rud« v og" c 

Kako do tehničnih izboljšav? 
Jugoslavija je glede izumov 

in racionalizacij po številu pre-

K O M U O T R O Š K I D O D A T E K ? 

I 
1. Otroci iz socialno ogroženih kmečkih družin imajo pra

vico do otroškega dodatka, če izpolnjujejo naslednje 
pogoje: 
- da je dohodek iz kmetijstva glavni (poglavitni) vir 

dohodka njihovih družin ali so brez dohodka; 
- da žirijo v kmečkih gospodinjstvih, katerih skupni 

katastrski dohodek ne presega 200 din oziroma 
600 din katastrskega dohodka letno na družinskega 
člana. 

2. Pravica do otroškega dodatka iz socialno ogroženih 
kmečkih družin pa lahko pripada tudi tistim otrokom, 
katerih dohodek presega višino dohodka, določenega v 
drugi alinei prejšnje točke, če živijo v težjih socialnih 
razmerah zaradi večjega števila otrok ali bolezni oziroma 
invalidnosti staršev. 

II 
Višina otroškega dodatka znaša 130 din mesečno. 

III 
Težje telesno ali duševno prizadeti otroci in otroci, ki imajo 
edinega hranilca, imajo pravico do posebnega dodatka k 
otroškemu dodatku: 
- 105 din mesečno, če so težje telesno ali duševno pri

zadeti; 
- 60 din mesečno, če je roditelj, pri katerem otrok živi 

oziroma h kateremu spada, edini hranilec. 
Vse upravičence do otroškega dodatka prosimo, da do 23. S. 
1975 predložijo potrdilo o katastrskem dohodku na Skupne 
službe samoupravnih interesnih skupnosti, Nova vas 15, 
61370 Logatec. 
Potrdilo o katastrskem dohodku dobite pri davčni upravni 
Skupščine občine Logatec. Skupne službe SIS 

bivalcev med zadnjimi v Evropi 

V večji meri želimo spodbuditi 
naše delovne ljudi, dana pod
ročje tehručrrjh izboljšav in 
koristnih predlogov pripomo
rejo k večjemu uspehu delovne 
organizacije. 

Mnogo je ljudi s predlogi za 
izboljšanje stanja, vendar obi
čajno njihove ideje nihče ne 
proučuje; celo se dogaja, da 
posamezne ideje namenoma 
zavržejo preprosto zato, ker 
niso prišle iz pravih ust. 

V Kombinatu lesne industri
je imamo sicer svoj pravilnik o 
nagrajevanju izumov in tehnič
nih izboljšav, vendar ga treba 
spremeniti, zlasti pa bo-potreb
no določiti mesto, kjer bi 
koristne predloge zbirali. 

Da bi bil bralcem, ki imajo 
kakšno idejo, razumljivejši po
jem tehnične izboljšave, naj iz 
zakona o patentih in tehničnih 
izboljšavah vedo naslednje: Za 
tehnično izboljšavo se šteje 
tehnična rešitev, dosežena s 
smotrno uporabo znanih teh
ničnih sredstev in tehnoloških 
postopkov, s katerimi se dosega 
večja delovna storilnost, boljša 
kakovost proizvodov, prihranek 
pri materialu in energiji, boljše 
izkoriščanje strojev, ter boljša 
kontrola proizvodnje in večja 
varnost dela. 

Predlogi pa obsegajo ideje, ki 

niso sicer dovolj izdelane l i 

takojšnjo uporabo, ampak P0" 
menijo mehanično prenašat? 
teh dognanj ali izkušenj t 
drugih delovnih organizacij 
strokovne literature in last«* 
zamisli, s katerimi se izbolr 
poslovanje delovne organizacij6. 

Kako bodo sprejete misli,0 

tehničnih izboljšavah v obcK1 

skem merilu, bomo prav goWv, 
pisali, če bodo delovne orga"! 
zacije pokazale ustrezno zal)' 
manje za uveljavljanje tehnik"1! 
izboljšav in predlogov v prak3' 
dotlej pa ostanejo tudi izvetf 
misli le ideje, ki pričakuj6), 
svoj sprejem v delovnih org3^ 
zacijah. 

A . C 

Logaške novice gl*'« 
SZDL občine Logatec. Uifr 
uredniški odbor: Albin Cuk. <K 
k-gat KLI, Franc Jenna, dele£ 
OK ZKS. Marcel Stefančič, dej. 
gat KSP, Tatjana Stirn,de>«P: 
K i l , in Rudi Vogrič, odgovoj^ 
urednik. Družbeni organ je K|B 
jateljski svet. ki ga tvofljf 
20-članska delegacija družbe*", 
organizacij in organizacij 
ženega dela ter delegacija u»*» 
mškega odbora. Tisk tisk*fjjj 
Ljudska pravica v Ljubljani-
mnenju sekretariata za mlornj*! 
cije SR Slovenije št. 421 - II1' 
je glasilo oproščeno plačil**^ 
meljncga davka od prometa p*" 
izvodov. 


